Integrated Telecom Company Announces Sponsorship of Data Center Dynamics Riyadh 2011
· Sponsorship of the event to fuel growth of the Data Center sector in the MENA region.

Integrated Telecom Company (ITC), has announced its participation at the upcoming Data Center Dynamics Conference in Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia, taking place on 28th March, 2011 at Al Faisaliah Hotel, Riyadh.

This comes as the ITC launched its Colocation services to further strengthen its positioning towards the business sector and to meet customer needs in relevant Data Center solutions. 
The Data Center Dynamics Conference series is the leading event for the data center industry for professionals around the world. The conference provides data center professionals with in-depth first-hand knowledge of the latest trends in the data center. This year’s conference theme is “Data Centre Design, Operation, Outsourcing Strategy, and IT Optimization”.

At the event, ITC will be showcasing their excellence in data center technologies and services, and demonstrating ITC strength and ability to serve millions of consumers, telecommunications operators, providers, national and international companies and international carriers with the latest network technologies delivering the highest quality and speed.
The event will also provide ITC with an opportunity to meet potential partners and customers, in Saudi Arabia and from the MENA region. The event will provide a valuable platform for business discussions, with key decision makers at the show.

ITC’s President & CEO Eng. Ghassan Itani said "ITC is delighted to take on the sponsorship for the forthcoming Data Center Dynamics Conference, Riyadh 2011, which we believe will provide an important opportunity network and share knowledge with the industry leaders.” 
“ITC’s approach delivers a comprehensive Data Center solution that helps customers and clients embrace next-generation technology. ITC recently announced a SAR 4 billion fiber optics network expansion project to increase its network coverage by 10,000 kilometers, which would solidify ITC’s status as a major player in the Saudi telecommunications sector, and considerably enhance our services for our clients in the Kingdom and abroad”, said Mr. Laurent Marini ITC, VP for sales.

Integrated Telecom Company (ITC) is a leading national telecommunications company, licensed by the Saudi Communications & Information Technology Commission (CITC) to provide data, satellite and broadband solutions for corporate and individual clients.

ITC has invested heavily in building its independent network to the highest international standards in speed and reliability. As a result, ITC has gained many reputed clients in key industry sectors, such as Government, Commercial, Financial Services, Oil & Gas and International Carriers and major telecom operators. These clients include Zain Saudi Arabia, National Guard Health Affairs (NGHA), KAACST, SAGIA, CITC, PCCW, Reliance, Sahara Net, Al Juffali and Al Hamrani.

ITC was awarded ISO 9001:2008 Certification in 2010, recognizing its ability to consistently offer quality services that ensure reliability and sustainability.
شركة الاتصالات المتكاملة تعلن عن رعايتها لمؤتمر ديناميكيات مراكز البيانات  المنعقد في الرياض
· رعاية المؤتمر تسهم في نمو قطاع مراكز البيانات في المملكة ومنطقة الشرق الأوسط
أعلنت شركة الاتصالات المتكاملة اليوم عن رعايتها لمؤتمر ديناميكيات مراكز البيانات "Data Center Dynamics" والمقرر عقده في العاصمة السعودية الرياض، 23 ربيع الثاني 1432هـ الموافق 28 مارس 2011م في فندق الفيصلية.
يأتي هذا الحدث بعدما قامت الاتصالات المتكاملة بطرح خدمات الموقع المشترك لتعزيز موقعها الاستراتيجي في قطاع الأعمال وتلبية لاحتياجات الزبائن من مشاركة موقع مركز البيانات.
تتميز سلسلة مؤتمرات دينامكيات مراكز البيانات "Data Center Dynamics" بكونها الحدث الرائد للعاملين في قطاع مراكز البيانات في جميع أنحاء العالم. ويوفر المؤتمر للمهنيين والمحترفين في هذا المجال معرفة مباشرة ومعمقة لأحدث الاتجاهات والتقنيات في مجال مراكز البيانات. ويتمحور الموضوع العام لهذا المؤتمر حول "تصميم وتشغيل مراكز البيانات وإستراتيجية الاستعانة بها من مصدر خارجي، والاستخدام الأمثل لتقنية المعلومات".
ستقوم شركة الاتصالات المتكاملة خلال المؤتمر باستعراض مدى تميزها وتفوقها في مجال تقنيات وخدمات مراكز البيانات، كما ستعرض قدرتها على خدمة الملايين من العملاء ومشغلي خدمات الاتصالات بالمملكة والناقلين الدوليين من خلال تقديم أحدث التقنيات المتطورة في قطاع الاتصالات بجودة وسرعات عالية.
كما يوفر هذا الحدث لشركة الاتصالات المتكاملة فرصة للالتقاء بالشركاء والعملاء المحتملين، في المملكة العربية السعودية ومن منطقة الشرق الأوسط، وسيوفر منصة قيمة لإجراء مناقشات وصفقات تجارية، مع صناع القرار الرئيسيين المشاركين في الؤتمر.
بهذه المناسبة قال المهندس غسان عيتاني الرئيس التنفيذي للشركة "إننا في شركة الاتصالات المتكاملة سعداء بأن نكون أحد الجهات الراعية لمؤتمر ديناميكيات مراكز البيانات (Data Center Dynamics) في الرياض، والذي نعتقد أنه يوفر فرصة هامة للتواصل  وتبادل المعرفة مع قيادات هذا المجال." 
من جانبه قال السيد لورنت ماريني نائب الرئيس للمبيعات "إن منهج شركة الاتصالات المتكاملة يقوم حول توفير حلول شاملة لمراكز البيانات من شأنها أن تساعد العملاء على الاستفادة من الجيل الجديد من التقنيات المتطورة. فلقد أعلنت شركة الاتصالات المتكاملة مؤخرا عن إطلاقها لمشروع  توسعة شبكة الألياف البصرية بالمملكة بقيمة 4 مليارات ريال سعودي لزيادة تغطية شبكتها بأكثر 10 آلاف كيلومتر من الألياف البصرية، الأمر الذي سيعزز من مكانة شركة الاتصالات المتكاملة في سوق الاتصالات السعودي، ويعزز من قدرتنا إلى حد كبير لخدمة عملائنا في المملكة والخارج على حد سواء".
وتعتبر شركة الاتصالات المتكاملة إحدى شركات الاتصالات الوطنية الرائدة والحاصلة على ترخيص من هيئة الاتصالات وتقنية المعلومات لتقديم خدمات المعطيات. وتعتمد نشاطات الشركة على تزويد خدمات الانترنت ونقل البيانات وتطبيقات الاتصالات وتقنية المعلومات وخدمات الأقمار الصناعية والنطاق العريض بسرعات عالية جداً للقطاعات التجارية وللأفراد.

الجدير بالذكر أن شركة الاتصالات المتكاملة قد خصصت استثمارات ضخمة لإنشاء بنية تحتية مستقلة ذات اعتمادية ومعايير عالمية عالية السرعة والثبات. وقد نجحت الشركة في استقطاب أهم المؤسسات الحكومية والشركات في القطاعات المالية والبنوك الكبرى، والقطاعات النفطية، والمشغلين  و الناقلين الدوليين. ومن  أبرز عملائها على سبيل الذكر لا الحصر، زين السعودية،  الشؤون الصحية بالحرس الوطني، ومدينة الملك عبدالعزيز للعلوم والتقنية، والهيئة العامة للاستثمار، وهيئة تقنية المعلومات والاتصالات، وبي سي سي دبليو PCCW، ريلاينس Reliance، وصحارى نت و الجفالي والحمراني وغيرها من المؤسسات والشركات الكبرى.
ولتميزها بتقديم أفضل الخدمات لعملائها بجودة وسرعة عالية ذات استمرارية، حصلت الشركة على شهادة الأيزو للجودة  (9001 : 2008 ISO) في عام 2010م.
